
 Besproken tijdens bijeenkomst: 

Datum bijeenkomst:  

17-04-2019 In deze bijeenkomst is door VHV toegelicht wat de plannen zijn voor de 
Whemedreef. Ook wordt de planning en de selectieprocedure toegelicht in deze 
bijeenkomst. In dit overleg heeft de Overleggroep aangegeven zich te kunnen 
vinden in de geschetste procedure. 

  

14-05-2019 In deze bijeenkomst worden de notulen van de vorige bijeenkomst (17-04-2019) 
ongewijzigd vastgesteld. Naar aanleiding van het verslag worden in de 
bijeenkomst de volgende opmerkingen gemaakt: 
Volkshuisvesting werkt aan het selectiedocument. Noot: na de vergadering heeft 
de overleggroep laten weten vier personen af te vaardigen voor deelname aan 
het selectieproces. 

In de rondvraag van dit overleg meldt een bewoner van Whemedreef: Nuon 
(project stadswarmte Immerloo) heeft delen van het geasfalteerde fietspad 
eruit heeft gehaald. Dit is gerepareerd met stenen. Dit wordt in de winter glad. 
Gemeente meldt hierop: Soms blijft  de tijdelijke situatie, omdat er nog meer 
werkzaamheden gepland zijn. Ik stuur de vraag door naar de 
stadsdeelmanager.  
 

  

11-12-2019 In deze bijeenkomst is het concept stedenbouwkundig plan Whemedreef 
besproken. Het concept is toegelicht door  team Koopmans en Opzoom 

Architecten. Door de aanwezigen zijn de volgende 3 opmerkingen (met 

bijbehorende antwoorden) gemaakt op dit concept plan: 
- Behoud van vogels en vleermuizen en de mogelijke vliegen- en 
muggenoverlast. Vogels zijn belangrijk om aan te trekken, deze kunnen 
de hoeveelheid muggen beperken, maar de geplande schietwilg of els is 
geen vogeltrekker  goede opmerking, dit wordt meegenomen door 
Koopmans bouwgroep en Opzoom architecten.  
- Is er ook rekening gehouden met geluid en warmte? Er wordt 
wetgeving gevolgd met voor wat dit betreft hoge eisen. Evt een 
temperatuursoverschrijdingsberekening laten maken. Dit is een optie.  
-Container aan de voorkant van het huis en tuin achter zonder 
achteringang, hoe ga je je groen naar de container krijgen?  Is een 
keuze, je zult met je groen door de woning moeten om het in de container te 
krijgen.   
Ook is de in deze bijeenkomst de planning nogmaals besproken en deze zag 
er als volgt uit: 
Momenteel wordt er gewerkt aan het stedenbouwkundig plan, daar zijn al veel 
details in opgenomen, als onderlegger voor het bestemmingsplan. Deze 
maand wordt het stedenbouwkundig plan afgerond en volgende maand het 
bestemmingsplan. Eind 2020 starten met bouw is het streven.  
Er zijn 2 trajecten die binnenkort gaan starten, een bewonersoverleg (met een 
grotere groep) liefst begin 2020 en daarnaast workshops organiseren met 
potentiële kopers om kenbaarheid aan  

 

  

04-03-2020 Het concept definitief stedenbouwkundig plan is besproken in de vorige 
vergadering en nu ingediend bij de gemeente. Er zijn wat kleine aanpassingen 
die schriftelijk aan de vergadering zullen worden doorgegeven (en zo nodig 
besproken). Het ontwerp bestemmingsplan is bijna gereed. De 
woningontwikkeling komt nog hier in de vergadering.  
 

  

 


